To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AMMAN STOCK EXCHANGE Date: 01-10-2023 10:00:04 AM Subject: Disclosure of the vacancy of the position of Chair	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بورصة عمان التاريخ: 01-10-2023 01:00:04 AM الموضوع: افصاح عن شغور منصب رئيس مجلس الإدارة
With reference to the disclosure instructions issued by the Jordan Securities Commission and in support of the provisions of Article (8/i) of the disclosure instructions, I would like to inform you that the Chairman of the Board of Directors of the Amman Stock Exchange, Dr. Kamal Al-Qudah, passed away on Wednesday, 9/27/2023.	اشارة إلى تعليمات الافصاح الصادةرة عن هيئة الأوراق المالية وسند الأحكام المادة (8/ط) من تعليمات الافصاح ارجو إعلامكم بأن رئيس مجلس إدارة شركة بورصة عمان الدكتور كمال القضاه قد وافته المنية يوم الأربعاء الموافق 2023/9/27 إنا لله وإانا اليه راجعون
27-09-2023	27-09-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Sima Ahmad Hattab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sima Ahmad Hattab